大灣區青年就業計劃

為鼓勵和支持青年人到大灣區內地城市工作和發展事業，政府於2021年1月推出「大灣區青年就業計劃」，鼓勵在香港及大灣區內地城市均有業務的企業，聘請香港的大學畢業生，派駐他們到大灣區內地城市工作。計劃共提供2 000個名額，當中約700個專為創科職位而設。

參加計劃的畢業生須為持有香港或香港以外院校在2019至2021年頒發的學士或以上學位，可合法在港受僱工作的香港居民。參與計劃的企業須在香港按照香港法例及以不低於月薪18,000港元聘請目標畢業生，並派駐他們在大灣區內地城市工作及接受在職培訓。政府會按企業聘用的每名畢業生，發給企業每人每月10,000港元港元的津貼，為期最長18個月。

有興趣申請有關職位的畢業生，可瀏覽大灣區青年就業計劃網頁(http://www.jobs.gov.hk/GBAYES)，參閱計劃詳情及職位空缺資料。如對計劃有任何查詢，請聯絡「大灣區青年就業計劃」秘書處(電話：2969 0460 / 2969 0446；電郵：GBA-employment@labour.gov.hk )。


Greater Bay Area Youth Employment Scheme

To encourage and support young people to work and pursue their career in the Mainland cities of the Greater Bay Area ("GBA"), the Government launched the Greater Bay Area Youth Employment Scheme in January 2021 to encourage enterprises with business in both Hong Kong and the Mainland cities of the GBA to employ university graduates from Hong Kong and station them to work in the Mainland cities of the GBA. The scheme provides 2 000 places, around 700 of which are designated for innovation and technology posts. 

Hong Kong residents who are legally employable in Hong Kong and hold bachelor’s degrees or above awarded by institutions in or outside Hong Kong from 2019 to 2021 may participate in the scheme. Participating enterprises have to employ the target graduates in Hong Kong according to Hong Kong laws, offer them a monthly salary of not less than HK$18,000, and station them in the Mainland cities of the GBA to work and receive on-the-job training. The Government will pay the enterprises a monthly allowance of HK$10,000 for each qualified graduate employed for up to 18 months.

[bookmark: _GoBack]Interested graduates may visit the webpage of the Greater Bay Area Youth Employment Scheme (http://www.jobs.gov.hk/GBAYES) for scheme details and job vacancy information.  For enquiries related to the Scheme, please contact the Greater Bay Area Youth Employment Scheme Secretariat (Tel.: 2969 0460 / 2969 0446, email: GBA-employment@labour.gov.hk ).
